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Tartandekket i Hagabotnane 

 

Det er oppdaga fleire hol i løpebanedekket på anlegget i Hagabotnane. Det 

er eit relativt nytt anlegg og det er viktig at det blir utbetra og finna 

ut om det er noko som evt går på garanti. 

 

 

Forslag til vedtak: Administrasjonen sjekkar opp i desse forholda og ser 

på evt garanti / andre løysingar for å få ordna bana, og koma tilbake til 

kommunestyret sitt møte 21. oktober med informasjon. 

 

Mvh 

Anja Elisabeth G Markhus 

Bygdalista 
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